
03/24   
 

  

The Platinum Card® - International Airlines Program 2024  

Airlines  Destination  Type of Offer  
Ticketing & 

Travel Validity  
 

North America & Canada 
Individual Fare on Business, Premium 
Economy and Economy Class 

03/31/2024 

   

Emirate Network  
Individual Fare on First, Business 
and Premium Economy Class   

04/30/2024 

   

Etihad Network  

 
 
Individual Fare on All Classes 

 

12/31/2024 

 
   

Qatar Network  Individual Fare on All Classes  03/31/2024 

  

Japan & Hawaii Route  
 

Individual Fare on Business, Premium 
Economy and Economy Class 

 
 

12/31/2024  

 

Singapore Airlines 
Network  

Individual Fare on First, Business and 
Premium Economy class  

03/31/2024  

 
Australia and New Zealand 

Network 
Individual Fare on Business, Premium 
Economy and Economy class 

12/31/2024 
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Terms & Conditions: Offer applies to the fare only. Each passenger must pay the full amount of all applicable airport 
taxes, security charges, fuel surcharges, government taxes and service fees. Card Members must travel on itinerary 
booked and accompany the party as one of the passengers for which the reservations are made. To enjoy the 
companion offers, the companion must travel on the same class, same itinerary, and same outbound journeys as the 
Card Member’s. Card Members must issue ticket and depart from Hong Kong before the respective offer expiry date 
stated on the above table. Offer is applicable to selected booking classes of respective airlines only, and is subject to 
availability. Please contact The Platinum Service for details. Booking must be made through Platinum Service and paid 
by Platinum Card. Terms and Conditions governing the issuance and use of tickets prescribed by the respective airlines 
apply. American Express International, Inc. (“American Express”) and airline partners reserve the right to change the 
terms & conditions at any time without prior notice. American Express is not the provider of the services or related 
goods, pursuant to these offers, and makes no representation or warranty in relation to the same. American Express 
will also not be liable to Card Members, in relation to the services or related goods provided pursuant to these offers. 
Should any dispute arise, the decision of American Express and the participating airline partners shall be final. If the 
English version of these terms and conditions is inconsistent with the Chinese version, the English version shall prevail. 

 

For more information and booking, please contact The Platinum Service on 2277 2233 
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美國運通白金卡 — 航空公司合作夥伴 2024 

航空公司 目的地 優惠 優惠期至 

  

北美洲、加拿大 

 

個人機票：商務、特級經濟及經濟客艙 03/31/2024 

 

阿聯酋航空航線 個人機票：頭等﹑商務客艙及特級經濟客艙 04/30/2024 

 

阿提哈德航空航線 個人機票：所有客艙 12/31/2024 

 

卡塔爾航空航線 個人機票：所有客艙 03/31/2024 

  
 

日本及夏威夷航線 
 
 

 
個人機票：商務、特級經濟及經濟客艙 
 

 
12/31/2024 
 

 

新加坡航空航線  個人機票：頭等、商務及特級經濟客艙 03/31/2024 

 

 
 

澳洲及紐西蘭航線 個人機票：商務、特級經濟及經濟客艙 12/31/2024 
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條款及細則：優惠只適用於票價，每位乘客必須繳付所有相關的機場稅、機場保安費、燃油附加費、政府稅項及服務費

的全額。會員必須為預訂中的其中一位乘客並依據預訂的機票詳情完成旅程。同行機票優惠只限會員及同行乘客乘搭相

同級別，相同班次前往相同目的地。會員必須於表上列明之最後有效日期前於香港出發。優惠只適用於各航空公司的指

定客艙級別，並須視乎供應情況而定。如欲查詢詳情，請聯絡白金卡會員服務。會員必須透過白金卡會員服務預訂，並

以白金卡簽賬，方可獲享有關優惠。各航空公司監管簽發及使用機票之條款及細則適用。美國運通國際股份有限公司  

(「美國運通」) 及參與之航空公司將保留更改條款及細則之權利，而不會作任何事先通知。美國運通並非上述服務或相

關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。美國運通亦不對有關服務或相關產品負上任何責任。如有任何爭議，

美國運通及參與之航空公司保留最終決定權。條款及細則的中英文版如有任何差異，概以英文版為準。 

如欲查詢詳情或預訂，請致電白金卡専線 2277 2233. 

 


